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MALDEGEM

www.n-va.be/maldegem

Met net geen 130 aanwezigen was 
het eerste Maldegemse ‘Half Oest 
Braadfeest’ een echt Vlaams feestje 
dat velen zich nog lang zullen herin-
neren. 

N-VA-Maldegem werd vereerd met 
de aanwezigheid van twee senatoren 
(Elke Sleurs en Sabine Vermeulen), een 
volksvertegenwoordiger (Peter 
Dedecker) en een afgevaardigde van 
ons arrondissementsbestuur (Rufij 
Baeke).

Gastspreker Peter 
Dedecker gaf de aan-
wezigen inzicht in 
de stinkende Dexia-  
en ACW-dossiers. 
De aandachtige 
luisteraar begreep 
snel waarom ‘de man 
van 800.000 stem-
men’, Yves Leterme, 
volgend jaar niet 
meer deelneemt aan 
de ‘moeder aller 
verkiezingen’! 

Aansluitend werd het spreekgestoelte 
ingepalmd door senator Elke Sleurs. 
Elke is een bijzonder vlotte spreekster 
die meteen iedereen kon boeien.

Tot lang na middernacht werd er bij 
menig glaasje nagekaart. N-VA Mal-
degem kan terugblikken op een 
supergeslaagd en megagezellig 
Vlaams braadfeest.

Bestuursploegen kun je vormen met een meerder-
heid van één zetel. De toekomst van Maldegem niet!

Eerste Maldegemse Half 
Oest braadfeest: een 
schot in de roos

In oktober kon in Maldegem de gemeenteraad niet op legale wijze plaats vinden. 
De bestuurscoalitie was niet in voldoende getale aanwezig, waarop de N-VA en 
Open Vld unaniem beslisten om de gemeenteraad niet bij te wonen. Op deze 
manier wou de oppositie, die meer dan 50 procent van de Maldegemse bevolking 
vertegenwoordigt, haar ongenoegen uiten over de respectloze houding van de 
meerderheid tijdens het voorbije jaar.

alarMBEl
Dit was voor de N-VA de enige manier om aan de alarmbel te trekken. Toen in 
januari 2013 de coalitie aantrad, was het voor iedereen duidelijk dat het besturen 
van een gemeente met een meerderheid van 14 zetels op 27 een bijzonder 
moeilijke, zo niet onmogelijke opgave  zou worden. De bestuurscoalitie had 
vanaf het begin moeten inzien dat een te krappe meerderheid onwerkbaar is 
zonder een constructieve samenwerking over de partijgrenzen heen. Het niet 

doorgaan van de gemeenteraad van 24 
oktober is niet meer dan het logische gevolg 
van de gemakkelijkheidsoplossing en de 
kortzichtigheid waar CD&V zowat een jaar 
terug voor heeft gekozen. Door de oppositie 
nooit als gesprekspartner te erkennen en door 
zonder enige nuance het ‘eigen grote gelijk’ te 
cultiveren, werd het politieke water tussen de 
bestuursploeg en de oppositie steeds dieper. 
De N-VA stelt heel duidelijk dat, in het licht 
van bovenstaande, er een verpletterende 
politieke verantwoordelijkheid ligt bij de 
bestuurscoalitie.

N-VA Maldegem hoopt heel oprecht dat deze 
noodkreet niet in dovemansoren zal vallen. Feit is wel dat, wanneer het stof van de 
strijd zal neergedaald zijn, er verder moet samengewerkt worden aan het Maldegem 
van morgen en dit door àlle fracties van de gemeenteraad. Bestuur en oppositie 
hebben elk een waardevolle rol te vervullen. Uw N-VA-fractie beseft heel goed dat 
deze toekomstige samenwerking enkel kan verbeteren op voorwaarde dat een stukje 
van het ‘eigen grote gelijk’ plaatsmaakt voor wederzijds respect. Dit langs beide 
kanten van de tafel, wel te verstaan.

Graag wil ik eindigen met een knipoog: N-VA Maldegem leeft, werkt 
en deelt uw zorg.

Peter Van Hecke 
Fractieleider gemeenteraad N-VA Maldegem

N-VA maldegem wenst iedereen een zalige Kerst en een  bijzonder gezond 2014!   

Nieuwjaarsdronk N-VA maldegem

Iedereen welkom in het 

dakkaffee van het 

Oud Sint-Jozef

op zondag 26 januari om 10.30 uur

Een enthousiaste groep tijdens het eerste Maldegemse Half Oest 
Braadfeest

Foto: Michel Wijne
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Hof Ter Ede: waar gaat dat heen?
We meldden reeds dat dit project, gelegen aan de achterzijde van de markt en voor de verkiezingen van oktober 2012 
met veel poeha door CD&V aangekondigd, er niet komt. Nu blijkt ondertussen dat onder druk van Groen alles terug-
gedraaid werd en er een nieuwe, dure studie diende te worden uitgevoerd (kostenplaatje: 55 000 euro). Het resultaat is 
een onrealistisch project dat niet meer gefinancierd kan worden. We zijn vertrokken voor jaren vertraging met wellicht 
schadeclaims die in de miljoenen lopen. Gezocht voor Hof Ter Ede: gezond verstand.

Openbare vuilbakken voor PMD-afval een groot succes!
N-VA-raadslid Rudi De Smet wist schepen Annelies Lammertyn te overtuigen om een aantal testen uit te voeren met 
openbare vuilbakken specifiek voor PMD-afval. De eerste testfase was bijzonder succesvol want na controle bleken de 
PMD-vuilbakken voor meer dan 80 procent met PMD-afval gevuld te zijn. De N-VA waardeert het feit dat de schepen 
niet bij de pakken is blijven zitten en haar schouders onder dit initiatief heeft gestoken. Een bank vooruit voor Annelies 
en een kus van meester Rudi.

Prijs van 50 000 euro, een vergiftigd geschenk

‘al onder de weg van Maldegem
Malle malle malle malle Maldegem ...’

Met een plan rond de herinrichting van het Sint-Annapark 
en zijn omgeving  won de gemeente Maldegem onlangs de 
prijs ‘Groen in de stad’,  goed voor een bedrag van 50.000 
euro. Of de Maldegemnaar erg trots mag zijn op deze 
nominatie durven raadslid Arnout De Lille en de N-VA-
fractie te betwijfelen.

gEEn gODsgEscHEnk
Een kritische analyse van het dossier brengt aan het licht 
dat de prijs lang geen godsgeschenk is. Wil de gemeente 

het gewonnen bedrag 
verzilveren dan moet het 
project ‘Al onder de weg 
naar Maldegem 2050’ vanaf 
2014 uitgevoerd worden en 
dit tegen ten laatste 2017. 
Voor de realisatie ervan 
moet Maldegem net geen 
5 miljoen euro investeren. 
Een waagstuk in tijden van 
financiële krapte. 

Het is hemeltergend dat het 
schepencollege dit engage-
ment kaderde in het Mas-
terplan Maldegem Centrum 

zonder dat de gemeenteraad de kans kreeg om zich over 
het plan uit te spreken. Het is bovendien beschamend dat 
reeds op 13 en 27 mei het licht op groen werd gezet lang 
voordat de uiterste datum voor het indienen van adviezen 
(15 juli) verstreken was.  Inspraak is van geen tel zo blijkt.

FinanciEEl avOntuur
Wanneer het mooi ogende project ‘Al onder de weg naar 
Maldegem 2050’ wordt uitgevoerd op basis van het huidige 

plan (zie hiernaast) dan zadelt de meerderheid haar bur-
gers op met een financiële kater. “De geraamde bedragen 
spreken boekdelen”, oordeelt N-VA Maldegem.

•	 Voor het opnieuw aanleggen van het marktplein en 
het aanpalende deel van de Marktstraat samen met 
de bijhorende groenvoorziening wordt 2 315 412 euro 
uitgetrokken. Veel wordt uitgebroken wat pas enkele 
jaren terug werd vernieuwd. 

•	 606 254 euro gaat naar de verminking van de unieke 
omgeving van de Sint-Barbarakerk.  

•	 Het afgraven van het park en de verbreding van de 
Ede kosten 390 914 euro. Hierbij komt dat dit een 
ondoordachte ingreep is omdat door het uitdiepen 
van de Ede de grondwaterstand zal verlagen met het 
afsterven van bomen met een ondiep wortelgestel tot 
gevolg. Door de verbreding zullen zowel het debiet 
als de waterstand dalen wat leidt tot een toenemende 
bezinkselafzet. 

•	 Liefst 942 831 euro gaat naar het openleggen van een 
gedeelte van de Ede  aan de achterzijde van het ge-
meentehuis. 

•	 Het gemeentelijk aandeel in het toekomstig woon-
project Hof Ter Ede bedraagt 395 160 euro voor de 
aanleg van een plein met nog eens 278 834 euro voor 
paden en bomen. 
        

•	 De ‘vraag van 5 miljoen’ is of de Maldegemnaar dit 
project NU nodig heeft. Voor N-VA Maldegem is het 
antwoord duidelijk.

Arnout De Lille: ondernemer 
en lid van de N-VA-fractie in de 
gemeenteraad. 
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n-va zorgt voor schaatsplezier in Maldegem!
mede onder druk van N-VA maldegem komt er in februari 
toch een schaatspiste op de markt in maldegem, dik tegen 
de zin van CD&V en Groen.

Op de gemeenteraad van juni 2013 diende de verzamelde 
oppositie, de N-VA samen met Open Vld, de aanvraag in om 
de schaatspiste terug goed te keuren voor februari 2014. Nog 
voor deze gemeenteraad plaatsgreep stond er reeds in de 
krant te lezen dat de meerderheid dit voorstel zou afkeuren. 
Wat is dan de democratische functie van de gemeenteraad? 
Waar en wanneer is er dan nog plaats voor inspraak en 
overleg?

Onze verwondering wordt nog groter nu blijkt dat het sche-
pencollege in oktober identiek hetzelfde punt wel positief 
evalueert. Het voorstel van de oppositie wou de meerderheid 
blijkbaar niet goedkeuren, met als spijtig gevolg dat de organisatoren van de ijspiste vier kostbare maanden verloren 
hebben. 

Dankzij het volharden van de verzamelde oppositie ziet de meerderheid zich verplicht om dit evenement, waar enkele 
duizenden Meetjeslandse gezinnen plezier aan beleven, toch te laten doorgaan. N-VA Maldegem doet al het mogelijke 
om ervoor te zorgen dat 2014 niet het laatste Maldegemse schaatsjaar wordt. Wij wensen iedereen veel ijsplezier toe en 
hopelijk zien we mekaar terug op de overdekte schaatspiste in 2014 èn 2015!

n-va vreest afbouw van Maldegemse bibliotheekwerking

Tijdens de vorige bestuursperiode moest de noodzakelijke 
verbouwing van het Maldegemse bibliotheekgebouw wij-
ken voor de prestigerenovatie van het gemeentehuis en de 
nieuwe sporthal Meos. Begin dit jaar kondigde de nieuwe 
meerderheid aan drie investeringen te zullen doen: de bib, 
de KUMA en sporthal Van Cauteren. 

PasMunt
N-VA Maldegem vreesde toen dat het sluiten van de 
bibliotheken in Adegem en Kleit als pasmunt zou worden 
gebruikt voor de verbouwing van de bibliotheek in Malde-
gem-centrum. 

De meerderheid gaat helaas nog een stap verder in het 
kader van haar ‘dynamisch (?!) patrimoniumbeleid’.  Het 
voorstel is om het bibfiliaal van Adegem te verhuizen naar 
een veel  kleinere locatie in cc Den Hoogen Pad (de eerste 
stap naar afschaffing?) terwijl er  voor de verhuis van de 
uitleenpost Kleit nog geen duidelijke plannen zijn. Het 
Maldegemse bibliotheekgebouw krijgt slechts een aanpas-
sing binnenin het bestaande gebouw, zonder uitbreiding. 

niEt-rEalisEErBaar
De eerdere verbouwingsplannen en ontwerpen worden 
dus opgeborgen. De aanpassing (in de hoogte) die nu 
wordt voorgesteld werd 13 jaar geleden al afgedaan als 
niet-realiseerbaar, maar komt nu terug op de proppen. 

Waarom werd de aanpalende kapperswoning (passend 
in een uitbreidingsconcept) dan aangekocht in de vorige 
legislatuur? Is dit nu een nutteloze aankoop geworden? 
Weggesmeten geld bij gebrek aan lange termijnplanning 
en -visie!

gEEn PriOritEit
Eén ding is voor N-VA Maldegem heel duidelijk: net zoals 
vroeger is de bibliotheekwerking - als democratische vorm 
van cultuurspreiding - evenmin een prioriteit voor deze 
meerderheid. De N-VA betreurt dit heel erg en blijft druk 
zetten op dit dossier!

V.l.n.r.: Geertrui Baert, Brigitte Coppieters, Frederik De Baets, Peter 
Van Hecke, Piet Blomme en Lieve Blondeel.

www.n-va.be/maldegem

Met de nieuwe beleid-en beheercyclus (BBC) worden alle Vlaamse gemeenten verplicht om een meer-
jarenplan (2014-2019) op te stellen dat financieel ‘in evenwicht’ is. Dat financieel evenwicht wordt 
enkel bekomen wanneer de jaarlijkse exploitatieontvangsten voldoende groot zijn om de le-
ninglasten te betalen. Gemeenten die momenteel hun financieel spaarpotje uit het verleden 
aan het opsouperen zijn, komen met dat meerjarenplan steevast in de problemen. Ook 
gemeenten met hoge leninglasten (door zware investeringen tijdens voorbije jaren) zien 
zich met deze problemen geconfronteerd.

Helaas, onze gemeente is in beide bedjes zwaar ziek! Nieuwe en nog diepere financiële putten 
werden ook in 2013 gegraven. Dit mag niemand verbazen want alleen al de verbouwing van het 
gemeentehuis en de prestigesporthal Meos kostten ruwweg dubbel zoveel als voorzien met node-
loos zwaardere leningen als resultaat.

Tijdens de vorige bestuursperiode sprong CD&V duidelijk verder dan haar stok (=de gemeentekas) lang was. Vele 
CD&V-gezichten in het huidig schepencollege waren er de vorige legislatuur ook al bij. Zij kunnen nu hun eigen puin 
ruimen… met GROEN als hulpje.

N-VA Maldegem stelt heel duidelijk dat het heffen van extra belastingen een absoluut foute keuze is daar dit onvermijde-
lijk zal leiden naar welvaartserosie. In de mate dat de meerderheid de komende jaren werk wil maken van een sober, effi-
ciënt en transparant gemeentebeleid door schaalvergroting, kostensparende uitbesteding, uitbouw van een performante 
digitale dienstverlening, ... wil N-VA Maldegem de meerderheid hierin steunen.

vindt het bestuur onze landbouwers hinderlijk?

nieuw record!
Maldegem sprong verder dan de gemeentekas-stok lang was

Maldegem is nog één van de zeldzame gemeenten die 
twee “pestbelastingen” hanteert:

•	 De algemene gemeentebelasting op de uitbatingen met 
klasse van hinderlijkheid

•	 De algemene gemeentebelasting op economische 
bedrijvigheid

Met andere woorden: wie initiatief neemt en zichzelf 
ontplooit als ondernemer op het Maldegemse grondgebied, 
betaalt één of twee extra belastingen en dat terwijl het 

ondernemen de motor is van 
welvaartscreatie en werk-
gelegenheid. 

N-VA-raadslid Arsène 
Bauwens vroeg aan het 
schepencollege om deze twee 
belastingen te schrappen en 
door middel van dit ingrijpen 
het ondernemerschap in 
Maldegem aan te moedigen. 
Spijtig genoeg ving hij bot.

Integendeel, de meerderheid 
(CD&V en Groen) beweerde 
dat onder anderen de boeren 

als hinderlijk moesten beschouwd worden. Volgens de 

meerderheid maken onze landbouwers meer gebruik van 
onze wegen en zorgen ze ook voor bijkomende vervuiling. 

Cijfermatig zien we dat 619 (!) bedrijven (waaronder vele 
landbouwbedrijven) als hinderlijk beschouwd worden en 
dat 919 ondernemers belast worden op hun economische 
bedrijvigheid. 

N-VA Maldegem is verheugd dat we zowat duizend 
ondernemers hebben in onze mooie gemeente. 
Tegelijkertijd is N-VA Maldegem intriest dat deze 
hardwerkende initiatief-
nemers, werkgevers en 
landbouwers, gestraft in 
plaats van beloond worden. 

N-VA-fractieleider Peter 
Van Hecke benadrukt 
dat de N-VA zich zal 
blijven inzetten om elk 
ondernemerschap in 
Maldegem te ondersteunen. 
Maldegem moet en zal een 
attractieve inkoopgemeente 
blijven, waar 
ondernemerschap hoog 
in het vaandel gedragen 
wordt.

Arsène Bauwens, N-VA-gemeen-
teraadslid: “Landbouwbedrijven 
zijn niét hinderlijk.”

Peter Van Hecke: ondernemer 
met een warm hart voor iedereen 
die zijn nek durft uit te steken.

maldegem@n-va.be



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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DENKEN.DURVEN.DOEN.

“De keuze in 2014 is duidelijk.
Kiest u voor een regering-Di Rupo II?
Of stemt u voor de N-VA?”

Bart De Wever - Voorzitter N-VA

Di Rupo II
of N-VA?
Sociaal-economische
hervormingen en
confederalisme. Dát zijn de
twee krachtlijnen van ons
congres dat het eerste
weekend van februari
plaatsvindt.

• De N-VA wil al wie werkt,
spaart en onderneemt
belonen voor hun inzet. 
Dat betekent: minder
belastingen, een slankere
overheid en schuldafbouw.
Enkel de N-VA durft dat 
te zeggen. Maar alleen zo
kunnen we uit het dal
klimmen. 

• We kunnen slechts
structureel hervormen als
we ook de structuren
hervormen. Daarom 
hebben we confederalisme
nodig. Want als we de
structuren niet hervormen,
dan kunnen we de 
sociaal-economische
maatregelen niet
verankeren.  
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